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Abstract (en)
[origin: ES481171A1] A device for adjusting to a predetermined value the rate of flow of air introduced into an enclosed space having at least
one inlet for introducing warm or cold air by means of a fan into the enclosed space includes structure for controlling the velocity of the air thus
introduced into the enclosed space, structure for varying the velocity of rotation of the fan, at least one extractor for discharging the air from the
enclosed space, and structure responsive to the pressure prevailing in the enclosed space for setting the extractor speed so that the removal of air
from the enclosed space is adjusted automatically as a function of the predetermined volume of air introduced into the enclosed space.

Abstract (fr)
Dispositif assurant un réglage prédéterminé de la vitesse de l'air admis dans une enceinte, comportant au moins une introduction d'air chaud ou
froid pulsé par un ventilateur (1), ce dispositif étant caractérisé en ce qu'il comprend des moyens assurant le contrôle de la vitesse de l'air (3) délivré
dans l'enceinte, des moyens pour faire varier la vitesse de rotation du ventilateur (6); au moins un extracteur (10) assurant l'évacuation de l'air de
l'enceinte, et de moyens contrôlant la pression (13) régnant dans l'enceinte et réglant la vitesse de l'extracteur (12) afin que l'extraction de l'air de
ladite enceinte soit automatiquement réglée en fonction du volume d'air déterminé introduit dans l'enceinte.
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